
Verslag informatieavond Friesestraatweg 175 + 181 

 

Op 9 april hebben Jaap ten Hoor en Thijs van Bree, van respectievelijk Jaho BV en Vastgoed  

Groningen Projectontwikkeling bv, in nauw overleg met de gemeente een informatieavond 

georganiseerd in de Stadskerk te Groningen. Doel van deze avond was om de direct omwonenden en 

belanghebbenden te informeren over de ontwerpen/stedenbouwkundige plannen van de 

ontwikkelingen op de locaties Friesestraatweg 175 en 181. 

In overleg met de gemeente is gekozen voor een opzet van een inloopavond waarbij van beide 

projecten diverse grote panelen zijn gemaakt met daarop afbeeldingen van de beoogde projecten. 

Tevens zijn er panelen gemaakt met daarop afbeeldingen van de beoogde inrichting van het 

toekomstige openbare gebied. Ook is er een film gemaakt waarop is te zien hoe de huidige situatie 

verandert in de beoogde toekomstige situatie. Deze film werd continue afgespeeld op een grote TV 

in het midden van de zaal.  

In overleg met de gemeente zijn middels een huis aan huis brief de direct omwonenden en 

wijkverenigingen benaderd en uitgenodigd voor deze informatieavond. Vanaf 20:00 was de Stadskerk 

geopend. Bij de inloopavond waren Jaap  ten Hoor en Thijs van Bree aanwezig alsook de architecten 

van beide projecten en van het openbare gebied. Van de gemeente waren ook afgevaardigden 

aanwezig. 

Rond 19:30 kwamen de eerste mensen binnen en liepen langs de panelen. De opzet was zo gekozen 

dat bij elk paneel iemand stond die eventuele vragen kon beantwoorden. Bij binnenkomst liepen de 

mensen eerst lang het project van nummer 175, vervolgens langs de panelen van de toekomstige 

inrichting van het openbare gebied en als laatst langs de panelen van nummer 181. 

In totaal zijn er naar schatting 150 mensen langs gekomen. De reacties op de beoogde projecten 

liepen sterk uiteen van “waarom deze hoogbouw op deze plek” tot “waarom kunnen de gebouwen 

niet nog hoger en groter zodat Groningen een echte stad wordt”. Waar mogelijk hebben de 

vertegenwoordigers van de projecten de aanwezigen voorzien van antwoorden op  vragen. 

Rond 21:30 liep de Stadskerk leeg en zijn de panelen weer opgeruimd. 

Als opvolging op de informatieavond en om eventuele belanghebbenden die verhinderd waren op 9 

april toch te voorzien van de informatie is er een website gemaakt. Op deze website zijn de beelden 

te zien die ook op de panelen stonden en wordt de film afgespeeld. Tevens hebben mensen de 

mogelijkheid om hun reactie achter te laten op de website. Middels een huis aan huis brief zijn de 

direct omwonenden en wijkverenigingen op de hoogte gebracht van deze website. 

Tot op heden zijn er ca. 10 reacties geplaatst op de website. Naar aanleiding van die reacties is er op 

11 juli een overleg geweest met de wijkvereniging Vinkhuizen en een fietsclub. 

Op 4 september vindt er een overleg plaats met een afvaardiging van de bewoners van de 

Voermanshaven/straat. 


